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PROTOKÓŁ NR LIV/22 

Z OBRAD SESJI RADY MIASTA KUTNO 

ODBYTEJ W DNIU 28 CZERWCA 2022 ROKU 

NA SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU MIASTA KUTNO. 

Obradom przewodniczył: 
 

 
MARIUSZ SIKORA:   
–Przewodniczący Rady Miasta Kutno  
 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 10,00 zakończono o godz. 14.55 
 
Obecnych było 19 radnych.  
 
Radni nieobecni:  
  
-Robert Małachowski     -nieusprawiedliwiony 
-Krystyna Tomczak     -nieusprawiedliwiona  
     

Ponadto w sesji udział wzięli : 
 
 

Zbigniew Burzyński    -Prezydent Miasta Kutno 
Jacek Boczkaja    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
Zbigniew Wdowiak    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
Artur Kotliński     -Skarbnik Miasta  
 

Porządek obrad: 
 

1.Otwarcie sesji. 
2.Informacja na temat realizacji w 2021 roku wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Miasta oraz budownictwa mieszkaniowego realizowanego przez TBS 
Sp. z o.o. w Kutnie. 
3.Ocena zasobów pomocy społecznej oraz informacja na temat realizacji zadań pomocy 
społecznej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kutnie w 2021 roku. 
4.Informacja za rok 2021 o działalności Miasta Kutno wynikającej z ustawy o organizowaniu i 
prowadzeniu działalności kulturalnej.  
5.Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Kutno za 2021 r.  
6.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 
rok. 
7.Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego 
Miasta Kutno za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego Miasta Kutno za 2021 rok: 
a)zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego 
Miasta Kutno za 2021 rok;  
b)zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym jednostki samorządu terytorialnego Miasta 
Kutno za 2021 rok;  
c)zapoznanie się z informacją o stanie mienia Miasta Kutno na dzień 31 grudnia 2021 roku;  
d)zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą sprawozdania Prezydenta 
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Miasta Kutno z wykonania budżetu za 2021 rok; 
e)zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno ; 
f)zapoznanie się z opiniami stałych Komisji Rady Miasta Kutno; 
g)dyskusja; 
h)podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 
Kutno wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Kutno za 2021 rok. 
8.Absolutorium dla Prezydenta Miasta Kutno za 2021 rok: 
a)przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno o udzielenie absolutorium 
Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 rok; 
b)przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Kutno o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 rok; 
c)dyskusja; 
d)podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Kutno 
za 2021 rok. 
9.Rozpatrzenie uwag nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Kutno do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie 
pomiędzy ul. Krośniewicką i terenami PKP – Osiedle Azory. 
10.Podjęcie uchwał: 
a)w sprawie udzielenia dotacji dla Samorządowej Spółdzielni Socjalnej;  
b)w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego w Kutnie pomiędzy ul. Krośniewicką i terenami PKP – Osiedle Azory;  
c)w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębów Śródmieście, Łąkoszyn, Raszew Piaski i Sklęczki;  
d)w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Miasta Kutno, położonych w Kutnie przy ul. Majdany;  
e)w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Miasta Kutno, położonej w Kutnie przy ulicy Komuny Paryskiej;  
f)w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w Kutnie przy ulicy Raszewskiej na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy;  
g)w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, których 
zarządcą jest Miasto Kutno;  
h)w sprawie przyjęcia regulaminu parkingu miejskiego zlokalizowanego w Kutnie przy 
ul. Narutowicza 35;  
i)w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Kutno w 2022 roku;  
j)w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/567/18 Rady Miasta Kutno w sprawie ustalenia wysokości 
opłat ponoszonych z tytułu korzystania ze żłobków prowadzonych przez gminę Miasto Kutno;  
k)w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Kutno, w roku szkolnym 
2022/2023;   
l)w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/329/21 w sprawie określenia szczegółowego trybu 
i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kutna 2030, w tym trybu 
konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju;  
m)w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2022-2033; - plik 
PDF 
n)w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/451/21 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Kutno na 2022 rok. - plik PDF 
11.Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kutno i Prezydenta Miasta Kutno o działaniach 
międzysesyjnych. 
12.Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Miasta Kutno odbytych w dniach 10 maja 2022 r. i 18 maja 
2022 r. 
13.Sprawy różne. 
14.Zakończenie obrad. 
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Do p-ktu 1: 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kutno Mariusz Sikora.  
 
Stwierdził, że ustawowy skład Rady Miasta Kutno wynosi 21  radnych, obecnych 19 radnych, a 
zatem sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał. 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora powitał radnych, gości zaproszonych oraz oglądających 
transmisję z dzisiejszych obrad.  
Powitał Prezydenta Miasta wraz z Zastępcami Prezydenta Miasta Kutno i pracownikami Urzędu. 

Stwierdził, że sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym. 
 
Przewodniczący RM poinformował, że  Prezydent Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński pismem z 
dnia 20 czerwca 2022 r., znak BP.0002.4.2022.MM.6 wnosi o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
Kutnowskim, dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Kutnowski Przedszkola 
Specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym Nr 1 im. Marii Konopnickiej w 
Kutnie.(pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Projekt został umieszczony w systemie E-Sesja  w dniu 21 czerwca 2022 r. 
 
Przewodniczący RM zaproponował  umieścić go w punkcie 10 „Podjęcie uchwał w sprawie” jako 
podpunkt „o”- projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 
Powiatem Kutnowskim, dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Kutnowski Przedszkola 
Specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym Nr 1 im. Marii Konopnickiej w 
Kutnie. 
 
Wnioskowana zmiana do porządku obrad została poddana pod głosowanie przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 18 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” dokonała zmiany w porządku obrad. 
 
Przewodniczący RM poinformował, że   Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 21 czerwca 2022 
r., znak BP.0002.4.2022.MM.7 wnosi o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
stanowiącej własność Miasta Kutno, położonej w Kutnie przy ulicy Wschodniej, na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy - Animex Foods Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. (pismo stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Projekt ten został umieszczony w systemie E-Sesja  w dniu 21 czerwca 2022 r. 
 
Przewodniczący RM zaproponował  umieścić go w punkcie 10 „Podjęcie uchwał w sprawie” jako 
podpunkt „p”. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Miasta Kutno, położonej w 
Kutnie przy ulicy Wschodniej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy - Animex Foods Sp. z o.o. z 
siedzibą w Warszawie. 
 
Wnioskowana zmiana do porządku obrad została poddana pod głosowanie przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” dokonała zmiany w porządku obrad. 
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Przewodniczący RM poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta 
Kutno pismem z dnia 22 czerwca 2022 r., wnosi o włączenie do porządku obrad dwóch projektów 
uchwał (to inicjatywy uchwałodawcze komisji, które są konsekwencją wniosku Komisji 
skierowanego do Rady Miasta Kutno ws. nadania Nagrody Miasta Kutno p.Wiesławowi 
Paluchowskiemu.  
 
Wniosek dostępny na e-sesji. 
 
1)w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji Wyróżnień Honorowych 
i Nagród Miasta Kutno; 
 
2)w sprawie wyboru przewodniczącego doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji Wyróżnień 
Honorowych i Nagród Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM zaproponował  umieścić go w punkcie 10 „Podjęcie uchwał w sprawie” jako 
podpunkt „r ” i „s”. 
 
Projekty uchwał zostały umieszczone  w systemie E-Sesja w dniu 22 czerwca 2022 r.  
 
Wnioskowane zmiany do porządku obrad zostały poddane pod głosowanie przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” dokonała zmiany w porządku obrad. 
 
Dalszych zmian do porządku obrad nie było. 

Przewodniczący RM przypomniał radnym oraz gościom zaproszonym 
o  przestrzeganiu zapisu §19e Statutu Miasta Kutno dotyczącego czasu trwania wystąpień.  

Przewodniczący RM poinformował, że na sali obrad znajdują się protokoły z sesji Rady Miasta 
Kutno odbytych w dniach  10 maja 2022 r. i 18 maja 2022 r. przekazane również systemem E-
Sesja.  
 
Poprosił o zapoznanie się z ich treścią oraz zgłaszanie ewentualnych uwag. 
 
Pod koniec sesji przyjęte zostaną do akceptującej wiadomości. 
 

Do- p-ktu 2: 
 
Informacja na temat realizacji w 2021 roku wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Miasta oraz budownictwa mieszkaniowego realizowanego przez TBS 
Sp. z o.o. w Kutnie. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do Informacji.   

- Przewodniczący  RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Głos zabrali: 

- Radny RM- p.Rafał Jóźwiak; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
-Dyrektor ZNM w Kutnie- p.Marian Sierpiński; 
-Radny RM –p.Krzysztof Matusiak; 
-Prezes TBS Sp. z o.o. w Kutnie-p.Jacek Urbaniak; 
-Radny RM –p.Krzysztof Matusiak; 
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-Prezes TBS Sp. z o.o. w Kutnie-p.Jacek Urbaniak; 
-Radny RM –p.Tomasz Rędzikowski; 
-Prezes TBS Sp. z o.o. w Kutnie-p.Jacek Urbaniak; 
-Dyrektor ZNM w Kutnie- p.Marian Sierpiński; 
- Radny RM- p.Rafał Jóźwiak; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
-Radny RM –p.Janusz Kołodziejski; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
-Dyrektor ZNM w Kutnie- p.Marian Sierpiński; 
-Prezes TBS Sp. z o.o. w Kutnie-p.Jacek Urbaniak; 
-Prezydent Miasta -p. Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM –p.Janusz Kołodziejski; 
-Prezydent Miasta -p. Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM –p.Robert Stępniewski; 
-Dyrektor ZNM w Kutnie- p.Marian Sierpiński; 
-Prezydent Miasta -p. Zbigniew Burzyński; 
 

Do Informacji  nie wniesiono więcej uwag i zapytań.  

Przewodniczący RM  stwierdził, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej wiadomości 
informację na temat realizacji w 2021 roku wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Miasta oraz budownictwa mieszkaniowego realizowanego przez TBS 
Sp. z o.o. w Kutnie. (załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 3: 
 
Ocena zasobów pomocy społecznej oraz informacja na temat realizacji zadań pomocy społecznej 
przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kutnie w 2021 roku. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do Informacji.   

- Przewodniczący  RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

 
Głos zabrali: 

-Zastępca PM-p.Zbigniew Wdowiak; 
- Radny RM- p.Robert Stępniewski; 
-Zastępca PM-p.Zbigniew Wdowiak; 
 
Do Informacji  nie wniesiono więcej uwag i zapytań.  

Przewodniczący RM  stwierdził, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej wiadomości 
informację na temat realizacji zadań pomocy społecznej przez Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Kutnie w 2021 roku oraz dokonała pozytywnej oceny zasobów pomocy społecznej. 
(załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 4: 
 
Informacja za rok 2021 o działalności Miasta Kutno wynikającej z ustawy o organizowaniu i 
prowadzeniu działalności kulturalnej. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do Informacji.   

- Przewodniczący  RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 
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Głos zabrał: 

-Zastępca PM-p.Zbigniew Wdowiak; 
 
Do Informacji  nie wniesiono  uwag i zapytań.  

Przewodniczący RM  stwierdził, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej wiadomości 
Informację za rok 2021 o działalności Miasta Kutno wynikającej z ustawy o organizowaniu i 
prowadzeniu działalności kulturalnej. (załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 5: 
 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Kutno za 2021 r. 
 
- Przewodniczący  RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący RM poinformował, że do debaty nie dokonano żadnych zgłoszeń.  
 
Głos zabrali: 

 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
- Wiceprzewodniczący RM-p.Grzegorz Chojnacki; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
- Wiceprzewodniczący RM-p.Grzegorz Chojnacki; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
- Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
-Radny RM-p.Rafał Jóźwiak; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Krzysztof Matusiak; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Krzysztof Matusiak; 
- Wiceprzewodniczący RM-p.Grzegorz Chojnacki; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Janusz Kołodziejski; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Paweł Markiewicz; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
- Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 
-Naczelnik Wydziału Kultury,Promocji i Rozwoju Miasta-p.Michał Adamski; 
-Radna RM-p.Joanna Podemska; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radna RM-p.Joanna Podemska; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radna RM-p.Joanna Podemska; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Janusz Kołodziejski; 
-Prezydent Miasta –p.Zbigniew Burzyński; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
-Radny RM-p.Janusz Kołodziejski; 
-Zastępca PM-p.Jacek Boczkaja; 
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Do p-ktu 6: 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 rok. 
 
Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 
Kutno za 2021 rok, z zapisem w treści, że Rada udziela wotum zaufania Prezydentowi Miasta 
Kutno za 2021 r. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 12 głosach 
„za”, 7 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/495/22 w 
sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 rok (uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora ogłosił przerwę w obradach sesji – od godz. 11.40 
Przerwa trwała do godz. 12.00 
 

Przewodniczący RM wznowił obrady po przerwie. 
 

Do p-ktu 7: 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego 
Miasta Kutno za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego Miasta Kutno za 2021 rok. 

Do p-ktu 7”a” 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego 
Miasta Kutno za 2021 rok. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem na posiedzeniach komisji.  

 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora stwierdził, że Rada Miasta Kutno zapoznała się ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Miasta Kutno za 2021 
rok (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 7”b”: 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym jednostki samorządu terytorialnego Miasta Kutno 
za 2021 rok. 
 
Radni zapoznali się ze sprawozdaniem na posiedzeniach komisji. 

Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora stwierdził, że Rada Miasta Kutno zapoznała się ze 
sprawozdaniem finansowym jednostki samorządu terytorialnego Miasta Kutno za 2021 rok 
(sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 7”c”: 

Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Miasta Kutno na dzień 31 grudnia 2021 roku. 

Radni zapoznali się z informacją o stanie mienia na posiedzeniach komisji. 

Radni zapoznali się również ze sprawozdaniem rocznym z wykonania planów finansowych 
samorządowych instytucji kultury za 2021 r. 

Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora stwierdził, że Rada Miasta Kutno zapoznała się z informacją 
o stanie mienia Miasta Kutno na dzień 31 grudnia 2021 roku a także ze sprawozdaniem rocznym 
z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za 2021 r. (informacja oraz 
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sprawozdanie stanowią załącznik do niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 7”d” 

Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą sprawozdania Prezydenta 
Miasta Kutno z wykonania budżetu za 2021 rok. 
 

-Przewodniczący RM odczytał  uchwałę Nr V/70/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 23 maja 2022 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu Prezydenta 
Miasta Kutno z wykonania budżetu za 2021 rok. (pismo stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 
 
Uchwała ta została przekazana ePuapem. 

Do p-ktu 7”e”: 

Zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno. 
 
-Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno p. Joanna Podemska odczytała opinię 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno z dnia 7 czerwca 2022 roku dotyczącą sprawozdania z 
wykonania budżetu Miasta Kutno za 2021 rok  (opinia stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 

Do p-ktu 7”f”: 

Zapoznanie się z opiniami stałych Komisji Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora poprosił przewodniczących stałych komisji Rady Miasta 
Kutno o przedstawienie opinii dotyczących sprawozdania z wykonania budżetu miasta Kutno za 
2021 rok, sprawozdania finansowego oraz informacji o stanie mienia Miasta Kutno. 
 
-Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno p. Joanna Podemska  przedstawiała opi-
nię komisji.  (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
-Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Rady Miasta 
Kutno p. Krzysztof Matusiak przedstawił opinię komisji (opinia stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 
 
-Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Kutno p. Bartosz 
Czechowski przedstawił opinię komisji (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
-Przewodniczący Komisji Pomocy Społecznej, Zdrowia, Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 
Rady Miasta Kutno p. Robert Feliniak przedstawił opinię komisji (opinia stanowi załącznik do ni-
niejszego protokołu). 
 
-Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta Kutno p. Danuta Blus 
przedstawiła opinię komisji (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 7”g”: 

-Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora otworzył dyskusję.  

-Prezydent Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński- zabrał głos.  

Do p-ktu7”h”: 

Podjęcie uchwały. 

Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w 
sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Kutno wraz ze 
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sprawozdaniem z  
wykonania budżetu Miasta Kutno za 2021 rok. 

 
Przewodniczący RM poinformował, że w  podstawie prawnej projektu uchwały dotyczącej ustawy 
o finansach publicznych należy dopisać w nawiasie na końcu „i 1283”. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 12 głosach „za”, 
7 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/496/22 w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Kutno wraz ze sprawozdaniem w 
wykonania budżetu Miasta Kutno za 2021 rok (uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 

Do p-ktu 8: 
 

Absolutorium dla Prezydenta Miasta Kutno za 2021 rok. 
 

Do p-ktu 8”a”: 
 
Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno o udzielenie absolutorium 
Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 rok. 
 
Komisja Rewizyjna przekazała Radzie Miasta Kutno   wniosek pismem z dnia 7 czerwca 2022 r., 
znak BRM.0012.7.1.2022.GrW.3. (wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
-Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora poprosił Przewodniczą Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kutno p. Joannę Podemską o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno z 
dnia 7 czerwca 2022 roku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kutno za 2022 rok. 
 
-Przewodnicza Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno p. Joanna Podemska przedstawiła wniosek 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kutno z dnia 7 czerwca 2022 roku o udzielenie absolutorium 
Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 rok (wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 8”b”: 
 
Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Kutno o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 rok. 
 
-Wiceprzewodniczący RM p. Grzegorz Chojnacki odczytał uchwałę Nr V/112/2022 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 13 czerwca 2022 roku w sprawie 
wniosku Komisji Rewizyjnej Miasta Kutno o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kutno 
za 2021 rok. (pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Uchwała ta została przekazana e-PUAP-em. 

Do p-ktu 8”c”: 
 
Dyskusja. 

-Wiceprzewodnicząca RM p. Ewa Rzymkowska przedstawiła stanowisko (załącznik) 

-Wiceprzewodniczący RM p. Grzegorz Chojnacki przedstawił stanowiska Klubu Radnych 
Porozumienie dla Kutna. (załącznik). 
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Udział w dyskusji wzięli: 
 
-Joanna Podemska- Radna RM; 
-Ewa Rzymkowska-Wiceprzewodnicząca RM  
-Paweł Markiewicz- Radny RM; 
-Ewa Rzymkowska-Wiceprzewodnicząca RM  
-Bartosz Czechowski- Radny RM; 
-Prezydent Miasta – Zbigniew Burzyński.  
 

Do p-ktu8”d”: 
 
Podjęcie uchwały. 

Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w 
sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Kutno za 2022 rok, z zapisem w treści, że Rada 
udziela absolutorium Prezydentowi Miasta Kutno za 2021 r. 

Projekt uchwały znajduje się w dokumentacji BRM. 

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 12 głosach „za”, 
7 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/497/22 w sprawie 
absolutorium dla Prezydenta Miasta Kutno za 2021 rok (uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

-Przewodniczący RM złożył gratulacje. 

-Głos zabrał Prezydent Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński i złożył podziękowania. 
 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora ogłosił 15 minut przerwy w obradach sesji – od godz. 13,15 
Przerwa trwała do godz. 13.33 
 

Do p-ktu 9: 

Uwagi nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Kutno do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. Krośniewicką i 
terenami PKP – Osiedle Azory. 
 
Komisje Rady Miasta zapoznały się z uwagami.  
 
Projekt planu wyłożony do publicznego wglądu od 02 listopada 2021 roku  
do 02 grudnia 2021 roku. 
 
W pierwszej procedurze wyłożenia planu wpłynęły dwie uwagi, które zostały pozytywnie 
rozpatrzone przez Prezydenta Miasta Kutno. Wobec powyższego nie podejmuje się rozstrzygnięć 
związanych z nieuwzględnionymi uwagami do projektu planu.   
  
Projekt planu wyłożony do publicznego wglądu od 31 stycznia 2022 roku  
do 21 lutego 2022 roku. 
1 - Uwaga - dotyczy działki o numerze ewidencyjnym 1054/46. 
 
Treść uwagi: Składający uwagę wnosi o zaliczenie drogi usytuowanej na działce nr 1054/46 do 
kategorii drogi publicznej. 
 
Prezydent Miasta Kutno nie uwzględnił wniesionej uwagi. 
 
Uzasadnienie: W pierwszej edycji projektu planu, w części graficznej pokazano istniejący 
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dojazd do zabudowy wielorodzinnej, po działce 1054/46, z poszerzeniem - jako drogę publiczną 
klasy dojazdowej. Na etapie uzgadniania projektu przez organy i instytucje zewnętrzne, 
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi jako zarządca drogi krajowej Nr 92 
wniósł zastrzeżenia i odmówił uzgodnienia projektu planu. Przedstawiono wówczas następujące 
argumenty: "Planowana droga dojazdowa oznaczona symbolem 3.KDD nie posiada nawierzchni 
utwardzonej, tym samym nie funkcjonuje w terenie jako droga publiczna, lecz stanowi zjazd z 
drogi krajowej Nr 92. Budowa drogi dojazdowej 3.KDD o wymaganych parametrach technicznych 
nie spełni wymagań przepisu (rozporządzenia Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia 2 
marca 1999 r. w sprawie warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać drogi publiczne i 
ich usytuowanie) w zakresie odległości między skrzyżowaniami. Analiza projektu planu 
wykazała, że skrzyżowanie drogi krajowej Nr 92 z drogą dojazdową 3.KDD projektowane jest w 
odległości 85 m od skrzyżowania z drogą dojazdową 2.KDD oraz w odległości 175 m od 
skrzyżowania z drogą dojazdową 4.KDD, co nie może być zaakceptowane przez zarządcę drogi 
krajowej". Wobec takiego zastrzeżenia, ustalono z organem o pozostawieniu obecnego 
charakteru istniejącego dojazdu do budynków wielorodzinnych, w ramach terenu 
mieszkaniowego. Tak więc, w projekcie planu wprowadzono zapis w § 26 pkt 5: "w zakresie zasad 
obsługi komunikacyjnej dla terenu 2.MW zachowanie zjazdu z ulicy Krośniewickiej (znajdującej 
się poza obszarem objętym planem)". Działka nr 1054/46 stanowi własność Skarbu Państwa, a 
jej użytkownikiem wieczystym jest Miasto Kutno. Jest ona gruntową drogą wewnętrzną (bez 
nadanej nazwy) i nie posiada statusu drogi publicznej. Charakter tej drogi nie zmienia się dla jej 
użytkowników - głównie mieszkańców tego osiedla oraz wszystkich pojazdów służb 
komunalnych. 
 
-Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie.  
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 16 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 1  głosie „wstrzymującym się” nie uwzględniła wniesionej uwagi. 
 
2 - Uwaga  - dotyczy terenu Zespołu Szkół Nr 4 im. Zygmunta Balickiego w Kutnie. 
 
Treść uwagi: Składający uwagę wnosi o ujęcie w planie terenu budynków szkoły i drogi 
dojazdowej. 
 
Prezydent Miasta Kutno nie uwzględnił wniesionej uwagi. 
 
Uzasadnienie: Projekt planu sporządzany jest na podstawie uchwały Rady Miasta Kutno z 2020 
r., w zasięgu określonym na załączniku graficznym. Ewentualne powiększenie obszaru 
opracowania wymagałoby ponowienia wszystkich czynności proceduralnych, łącznie ze zmianą 
uchwały początkowej Rady Miasta Kutno. 
 
-Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie.  
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 16 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 1  głosie „wstrzymującym się” nie uwzględniła wniesionej uwagi. 
 
Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora poinformował poprawienie  podstawy prawnej dotyczącej 
ustawy o samorządzie gminnym, w punktach 10 a, c i l na końcu w nawiasie o dopisanie „i 
1079”; w punkcie 10 c dodatkowo wykreślenie  poz. 1073 (omyłkowo wpisanej); natomiast w 
punkcie 10 m - w podstawie prawnej dotyczącej ustawy o finansach publicznych  dopisanie w 
nawiasie na końcu „i 1283”. 

Do p-ktu 10”a” 
 
Projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji dla Samorządowej Spółdzielni Socjalnej. 
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-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   

 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Głos zabrali: 

-Radny RM- p.Bartosz Czechowski; 

-Zastępca PM – p.Jacek Boczkaja 

-Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 

-Zastępca PM – p.Zbigniew Wdowiak; 

-Radny RM- p.Bartosz Czechowski; 

-Zastępca PM – p.Jacek Boczkaja 

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 12 głosach 
„za”, 1 głosie „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/498/22 w 
sprawie udzielenia dotacji dla Samorządowej Spółdzielni Socjalnej. (uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 10”b” 
 
Projekt uchwały dotyczy uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru położonego w Kutnie pomiędzy ul. Krośniewicką i terenami PKP – Osiedle Azory  
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   

 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

 

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 17 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/499/22 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w 
Kutnie pomiędzy ul. Krośniewicką i terenami PKP – Osiedle Azory. (uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 10”c” 
 
Projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębów Śródmieście, Łąkoszyn, Raszew Piaski i Sklęczki. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  
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-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/500/22 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części obrębów Śródmieście, Łąkoszyn, Raszew Piaski i Sklęczki.(uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”d” 
 
Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność Miasta Kutno, położonych w Kutnie przy ul. Majdany. 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/501/22 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Miasta Kutno, położonych w Kutnie przy ul. Majdany.(uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”e” 
 
Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Miasta Kutno, położonej w Kutnie przy ulicy Komuny Paryskiej. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/502/22 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, sta-
nowiącej własność Miasta Kutno, położonej w Kutnie przy ulicy Komuny Paryskiej.(uchwała sta-
nowi załącznik do niniejszego protokołu). -Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod gło-
sowanie jawne. 

Do p-ktu 10”f” 
 
Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w Kutnie przy ulicy Raszewskiej na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 
 
-Zastępca PM p.Jacek Boczkaja wniósł autopoprawkę- wykreślić podwójnie zapisane słowa „Rada 
Miasta Kutno” 
-Projektodawca nie wniósł więcej zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 
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Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 16 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się” podjęła uchwałę Nr LIV/503/22 w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
położonej w Kutnie przy ulicy Raszewskiej na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. (uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”g” 
 
Projekt uchwały dotyczy ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, 
których zarządcą jest Miasto Kutno. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 18 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/504/22 w 
sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, których 
zarządcą jest Miasto Kutno.(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”h” 
 
Projekt uchwały dotyczy przyjęcia regulaminu parkingu miejskiego zlokalizowanego w Kutnie 
przy ul. Narutowicza 35. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 17 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr LIV/505/22 w 
sprawie przyjęcia regulaminu parkingu miejskiego zlokalizowanego w Kutnie przy 
ul. Narutowicza 35.(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”i” 
 
Projekt uchwały dotyczy przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Kutno w 2022 roku. 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
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Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 17 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/506/22 w 
sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Kutno w 2022 roku.(uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”j” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany Uchwały Nr LX/567/18 Rady Miasta Kutno w sprawie ustalenia 
wysokości opłat ponoszonych z tytułu korzystania ze żłobków prowadzonych przez gminę Miasto 
Kutno. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 10 głosach 
„za”, 7 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/507/22 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr LX/567/18 Rady Miasta Kutno w sprawie ustalenia wysokości opłat 
ponoszonych z tytułu korzystania ze żłobków prowadzonych przez gminę Miasto Kutno.(uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”k” 
 
Projekt uchwały dotyczy określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Kutno, w roku 
szkolnym 2022/2023. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 17 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/508/22 w 
sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Kutno, w roku szkolnym 2022/2023 
 (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”l” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany Uchwały Nr XXXIV/329/21 w sprawie określenia szczegółowego 
trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kutna 2030, w tym trybu 
konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 17 głosach 
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„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/509/22 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/329/21 w sprawie określenia szczegółowego trybu 
i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Kutna 2030, w tym trybu 
konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 
(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”m” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2022-
2033. 
 
Przewodniczący RM poinformował, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 27 czerwca 2022 r., 
znak BP.0002.4.2022.MM.9 wniósł autopoprawki do  projektu uchwały. Autopoprawki 
udostępnione zostały od dnia wczorajszego w systemie e-sesja. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały wraz z autopoprawkami  pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 13 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/510/22 w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2022-2033- z 
autopoprawkami. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”n” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały Nr XLIX/451/21 Rady Miasta Kutno w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Kutno na 2022 rok. 
 
Przewodniczący RM poinformował, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 27 czerwca 2022 r., 
znak BP.0002.4.2022.MM.9 wniósł autopoprawki do  projektu uchwały. 
 Autopoprawki udostępnione zostały od dnia wczorajszego w systemie e-sesja. 
. 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały wraz z autopoprawkami  pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 11 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/511/22 w 
sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/451/21 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Kutno na 2022 rok - z autopoprawkami. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 
 

Do p-ktu 10”o” 
 
Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Kutnowskim, 
dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Kutnowski Przedszkola Specjalnego w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym Nr 1 im. Marii Konopnickiej w Kutnie. 
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-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 18 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/512/22 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Kutnowskim, dotyczącego 
założenia i prowadzenia przez Powiat Kutnowski Przedszkola Specjalnego w Specjalnym Ośrodku 
Szkolno - Wychowawczym Nr 1 im. Marii Konopnickiej w Kutnie. (uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 10”p” 
 
Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Miasta Kutno, położonej w Kutnie przy ulicy 
Wschodniej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy - Animex Foods Sp. z o.o. z siedzibą w 
Warszawie. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 18 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/513/22 w 
sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej stanowiącej własność Miasta Kutno, położonej w Kutnie przy ulicy Wschodniej, 
na rzecz dotychczasowego dzierżawcy - Animex Foods Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. 
(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”r” 
 
Projekt uchwały dotyczy powołania doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji Wyróżnień 
Honorowych i Nagród Miasta Kutno. 
 
Projekt uchwały jest konsekwencją wniosku Komisji Edukacji z dnia 22 czerwca 2022 r. o nadanie 
Nagrody Miasta Kutno Panu Wiesławowi Paluchowskiemu.  
Treść wniosku udostępniona została w systemie w e-sesji.  
 
W związku z tym, iż wniosek rozpatruje doraźna komisja należy ją powołać. 
Zgłaszanie kandydatur do składu doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji Wyróżnień 
Honorowych i Nagród Miasta Kutno: 
 
-Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora- zgłosił kandydata –p.Danutę Blus-Radną RM 
-Radna RM p.Danuta Blus wyraziła zgodę.  
 
-Wicerzewodnicząca RM-p.Ewaz Rzymkowska - zgłosiła kandydata –p.Rafała Jóźwiaka-Radnego 
RM 
-Radny RM p.Rafał Jóźwiak wyraził zgodę.  
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-Wiceprzewodniczący RM-p.Grzegorz Chojnacki- zgłosił kandydata –p.Pawła Markiewicza-
Radnego RM 
-Radny RM p.Paweł Markiewicz wyraził zgodę.  
 
-Radny RM-p.Janusz KOłodziejski- zgłosił kandydata –p.Michała Łuckiego-Radnego RM 
-Radny RM p.Michał Łucki wyraził zgodę.  
 
-Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora- zgłosił kandydata –p.Małgorzatę Żurada-Radną RM 
-Radna RM p.Małgorzata Żurada wyraziła zgodę.  
 
Przewodniczący RM odczytał kandydatów do składu doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji 
Wyróżnień Honorowych i Nagród Miasta Kutno: 
 
- p.Danuta Blus; 
-p.Rafał Jóźwiak; 
-p.Paweł Markiewicz; 
-p.Michał Łucki; 
-p.Małgorzata Żurada. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 18 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/514/22 w 
sprawie powołania doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji Wyróżnień Honorowych i Nagród 
Miasta Kutno. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 10”s” 
 
Projekt uchwały dotyczy wyboru przewodniczącego doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji 
Wyróżnień Honorowych i Nagród Miasta Kutno 
 
Zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji 
Wyróżnień Honorowych i Nagród Miasta Kutno, ze składu powołanej komisji wcześniejszą 
uchwałą. 
 
-Wiceprzewodniczący RM-p.Grzegorz Chojnacki- zgłosił kandydata –p.Danutę Blus-Radną RM 
-Radna RM p.Danuta Blus wyraziła zgodę.  
 
Więcej zgłoszeń nie było.  
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne- z kandydaturą p.Danuty 
Blus.  

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 18 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LIV/515/22 w 
sprawie wyboru przewodniczącego doraźnej komisji Rady Miasta Kutno - Komisji Wyróżnień 
Honorowych i Nagród Miasta Kutno. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 11: 
 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kutno i Prezydenta Miasta Kutno o działaniach mię-
dzysesyjnych.  
 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta znajduje się w aktach Biura Rady Miasta  
Informację Prezydenta Miasta Radni otrzymali meilowo.  
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Głos zabrali: 
 
-Radny RM-p.Janusz Kołodziejski; 
-Zastępca PM –p.Zbigniew Wdowiak; 
-Prezydent Miasta  –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Paweł Markiewicz; 
-Prezydent Miasta  –p.Zbigniew Burzyński; 
-Wiceprzewodniczący RM-p.Grzegorz Chojnacki. 
-Prezydent Miasta  –p.Zbigniew Burzyński; 
 

Do p-ktu 12: 
 
Przyjęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miasta Kutno odbytych w dniach  
10 maja 2022 r. i 18 maja 2022 r. 
Radni mogli zapoznać się z treścią protokołów – zostały one doręczone w formie PDF-ów na 
pocztę meilową. 
 
Radni nie wnieśli do nich żadnych uwag. 
 
Wiceprzewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno przyjęła protokoły z obrad Sesji Rady 
Miasta Kutno odbytych w dniach 10 maja 2022 r. i 18 maja 2022 r. 
 

Do p-ktu 13: 
 
Kolejnym punktem naszych obrad są sprawy różne. 
 
Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora poinformował o pismach jakie wpłynęły. Pisma znajdują się 
w Biurze Rady Miasta: 
 
1)pismo z dnia 12 maja 2022 r., znak BP.2124.1.2022.MM.1 Prezydenta Miasta Kutno-informacja 
o analizie oświadczeń majątkowych osób, które były zobowiązane do złożenia ich Prezydentowi. 
Informacja została podana do wiadomości w systemie e-sesja w dniu 13 maja 2022 r. 
 
2) pismo-wystąpienie pokontrolne RIO z kompleksowej kontroli – pismo z dnia 10 czerwca 2022 
r., znak WK – 602/25/2022.  
 
Głos zabrali: 

-Radny RM p.Michał Łucki; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 

-Radny RM p.Janusz Kołodziejski; 
-odpowiedzi udzieli p.Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 

-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p.Zbigniew Wdowiak; 

-Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 

-Wiceprzewodniczący RM-p.Grzegorz Chojnacki. 
 
-Wiceprzewodnicząca RM-p.Ewa Rzymkowska. 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 

-Radna RM –p.Joanna Podemska 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 
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-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 

-Radny RM p.Robert Stępniewski; 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 

-Radny RM p.Janusz Kołodziejski; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 

-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 

-Radny RM p.Arkadiusz Olesiński; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 

-Radna RM –p.Joanna Podemska 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 

-Radny RM p.Michał Łucki; 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 

-Radny RM p.Robert Stępniewski; 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 

 
 

Do p-ktu 14: 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany.  
 
Przewodniczący RM  podziękował za udział w sesji. 
 
Przewodniczący RM zamknął obrady zdalnej LIV Sesji Rady Miasta Kutno. 
 

PROTOKOŁOWAŁY:       PRZEWODNICZYŁ: 
 
 
Wioletta Gruszka       Mariusz Sikora 
Naczelnik  Biura Rady Miasta Kutno Przewodniczący Rady Miasta 

Kutno 
 

Aleksandra Ośrodek-Rzetelska      
Inspektor Biura Rady Miasta Kutno   
 
 
 

 

 


